





Simple Aesthetics. Complementary Comfort.

至简美学 舒适互融

Plaza is an essential chair for office spaces, optimally created for any possible workplace environment. Whether it's shared benches, open-spaces, small group meeting areas or large conference rooms, its contemporary elements present a simple aesthetic look that effortlessly adapts to the space you're in and the different type of work you do. Combining aesthetics, performance and comfort, Plaza is the perfect chair for your workplace.

Plaza 是一张办公空间不可或缺的座椅,搭配任何办公环境都是最佳的选择。无论是放置共享台的开放式空间,还是小组会议区域或是大型会议室,其现代时尚元素都洋溢着极致简约的美学外观。Plaza 可以适用于您所处的办公空间和配合您的不同工作模式。综合它的美学外观,产品性能和舒适的坐感,Plaza 是您办公场所最完美的理想座椅。



Product Highlight 产品特点



Polished Aesthetics Aluminum Mechanism and Base 磨光铝合金机关和五星爪



Advanced Breathable Mesh 高级透气的网布

Your body is kept cool and comfortable through Plaza's high-elasticity German mesh. Made with durable nylon fiber, it

Plaza 座椅采用德国进口高弹性、耐用 尼龙纤维制成的网布,能增强空气流 通和排汗吸湿的性能,让您保持身体干 爽舒适。



Streamlined Seat Cushion

流线型的座垫

Designed to easily adapt to the natural seated posture, the streamlined seat cushion offers comfort for extended periods throughout the day.

流线型的座垫设计更加贴合自然坐姿, 让您久坐舒适。



Top-notched Intuitive Synchronized Mechanism 顶尖的同步倾仰机关

Ergonomically designed, the Plaza

includes an external Intuitive Synchronized Mechanism, allowing the chair to be easily moved into the recline position at the pull of a lever for comfortable seating.

符合人体工学的设计,Plaza 外置一个 一目了然的线控同步倾仰机关,只需 拉动调节杆按钮,便可轻松地将座椅 升降或倾仰至您所需要的最理想的舒 适位置。



High-tech Intuitive Adjustment

高科技便捷的线控调节装置

With its simple design and advanced engineering, the Intuitive Adjustment combines state-of-the-art ergonomic functions and technology that supports your every task and gesture.

凭借简洁的设计和高超的工艺水准,线 控调节装置结合了最先进的人体工学功 能和技术,可随您各项工作的需求和全 身的活动进行调节适合的坐姿,让您办 公舒适称心。

Statement of Line产品线



Chair with Armrest 座椅搭配扶手

Mechanism 机关 Intuitive Synchronized Mechanism 同步倾仰机关 Frame Color 框架颜色 Black/Dark Grey/Light Grey 黑色/深灰色/浅灰色

Height 高度 960mm - 1045mm

Depth 深度 660mm

Width 宽度 660mm

Seating Height 座高 440mm - 525mm

Seating Depth 座深 420mm

Seating Width 座宽 490mm



Material Option 物料选择

Mesh 网布















Tauple YZ02 褐灰

Dark Night YZ01 黑夜

Frame Color 框架颜色



Light Grey

浅灰色



深灰色



黑色

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch cards or actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差异,因此以色卡或真实样本为准。

Lamex

Office & Showroom

Shangha

5F, Tower 3, Raffles City Changning 1193 Changning Road, Shanghai 200051

Beijing

Room 1201-1202, 1209-1214, 12/F, No. 1, Easton Centre, No.18 Guangqu Road Chaoyang District, Beijing 100022

Guanazhou

Unit 2, 22/F, Jun Lin Building, No. 285 Forest and East Road, Tianhe District, Guangzhou 510610

Shenzher

Unit 2009, Huarong Building, No.2003 Shennan Avenue, Futian District, Shenzhen Shenzhen City, Guangdong Province 518000

Dongguan

191 Huan Shi East Road Tangxia Town, Dongguan City Guangdong Province 523712 Tel: (86) 769 8203 1111

Hona Kona

22/F, Prosperity Millennia Plaza 663 King's Road, North Point, Hong Kong

HNI Singapore

58 Duxton Road #01-01 Singapore 089522 Tel· (65) 6817 8750

分行及展厅

上海市长宁路1193号长宁来福士广场3号楼5楼

邮政编号:200051 电话:(86) 21 6278 8888

北京

北京市朝阳区广渠路18号院世东国际中心 1号12层1201 1202 1200 1214室

邮政编码:100022 电话:(86) 10 8521 7588

广州

广州市天河区林和东路285号 峻林大厦22层02单元 邮政编码:510610

电话: (86) 20 3892 2422

深圳

深圳市福田区深南大道2003号

华嵘大厦2009单元 邮政编码:518000

电话:(86) 769 8203 1111 ext 31300

东莞

中国广东省东莞市塘厦镇

邮政编码:523712 由话:(86)769.8203.1

香港

香港北角英皇道663号 泓富产业千禧广场22楼 电话:(852)28286888

Service Hotline

Mainland China: (86) 800 820 6073 Hona Kona & Asia Pacific: (852) 2828 6000

客户服务热线

中国大陆:(86) 800 820 6073 季港及亚大区:(852) 2828 6000